

UMS, YS jalin kerjasama

► Anjur majlis penyampaian bantuan pendidikan



Dari Kampus

KOTA KINABALU: Universiti Malaysia Sabah (UMS) dengan kolaborasi Kumpulan Yayasan Sabah menganjurkan Majlis Penyampaian Bantuan Pendidikan One-Off dan Bantuan Balik Sekolah Menengah bertempat di Kompleks Dewan Kuliah Pusat Ke-2, UMS, Khamis lalu.

Bantuan pendidikan disampaikan oleh Ketua

Menteri Sabah merangkap Pengerusi Lembaga Pemegang Amanah Yayasan Sabah, Datuk Seri Panglima Haji Mohd. Shafie bin Haji Apdal.

Selama bertahun-tahun, Kumpulan Yayasan Sabah terus melaksanakan tanggungjawab dalam merealisasikan objektif utama penubuhannya dengan meningkatkan taraf hidup rakyat melalui peningkatan mutu pendidikan dan kemudahan pendidikan bagi penduduk Sabah," kata Pengarah Yayasan Sabah, Datuk Haji Jamalul Kiram bin Datuk Haji Mohd. Zakaria dalam ucapannya.

Sehinggalah ini, Kumpulan Yayasan Sabah terus maju ke arah meningkatkan

usaha Kerajaan Negeri dan Persekutuan dalam pembangunan negeri secara keseluruhan, di mana pendidikan terus menjadi agenda utama bagi Yayasan Sabah Group," katanya lagi.

Kumpulan Yayasan Sabah memperuntukkan sejumlah besar penajaan pendidikan sejak penubuhannya.

Setakat ini, seramai 19,093 pelajar mendapat manfaat daripada Biasiswa Yayasan Sabah untuk Pendidikan Tinggi berjumlah RM327.12 juta dan sejumlah 73,245 pelajar menerima penajaan Biasiswa Menengah berjumlah RM112.09 juta.

Pada keseluruhannya, pada 2019, sejumlah RM766.5 juta penajaan pendidikan diedarkan kepada pelajar institusi pengajian tinggi dan menengah di Sabah.

Menurut Datuk Haji Jamalul, Bantuan Pendidikan Satu Tahun adalah dana khas untuk 2018 pelajar tahun pertama di institusi pengajian tinggi di Malaysia.

Sejak dilancarkan, dana telah diedarkan secara berperingkat.

"Dengan kerjasama

yang erat dengan Kerajaan Negeri, saya percaya impian untuk melihat peningkatan tahap pendidikan di negeri kita dapat direalisasikan," tambahnya lagi.

Naib Canselor UMS, Prof. Datuk, Dr. D Kamarudin D Mudin, menyokong usaha murni Kumpulan Yayasan Sabah ini dalam usaha menyalurkan bantuan Pendidikan kepada pelajar-pelajar di Sabah yang mana dapat memberi manfaat dalam meningkatkan lagi taraf Pendidikan di negeri ini.

Majlis tersebut diserikan lagi dengan persembahan akustik jemputan daripada HEPA Buskers yang juga kakitangan UMS sebelum majlis berlangsung.

Turut hadir Pengerusi Lembaga Pengarah UMS, Datuk KYM Mustafa, Timbalan Naib Canselor (Hal Ehwal Pelajar & Alumni), Prof. Dr. Ismail Ali, Timbalan Naib Canselor (Akademik & Antarabangsa), Prof. Dr. Rasid Mail, pegawai dari agensi luar, pegawai-pegawai dan kakitangan UMS dan Kumpulan Yayasan Sabah.



AHMADI bersama kakitangan HEPA dan MPP.

JHEP adakan Boling Santai HEPA siri 1

0831.1.2019 2

KOTA KINABALU: Jabatan Hal Ehwal Pelajar (JHEP), Universiti Malaysia Sabah (UMS) mengadakan aktiviti Boling Santai HEPA siri 1, 2019 sebagai satu acara sosial kakitangan dalam mewujudkan suasana harmoni dan mengeratkan hubungan kekeluargaan.

Aktiviti ini diadakan pada Jumaat lepas bertempat di

MyBowl, 1 Borneo Hypermall, Kota Kinabalu.

Dalam permainan boling tersebut ibubapa serta anak-anak kakitangan HEPA turut datang memberi sokongan dan memeriahkan aktiviti berkenaan.

Timbalan Naib Canselor (HEPA), Prof. Dr. Ismail Ali, sangat menggalakkan kakitangan HEPA supaya

sentiasa melakukan riadah asalkan ianya tidak memudaratkan dan dapat merapatkan lagi hubungan kekeluargaan di antara kakitangan HEPA.

Turut hadir dalam aktiviti berkenaan adalah Ketua Jabatan Hal Ehwal Pelajar, Ahmadi Haji Nurdin, kakitangan HEPA serta keluarga dan Majlis Perwakilan Pelajar (MPP).

DATUK HAJI JAMALUL KIRAM
Pengarah Yayasan Sabah